



UPDATE



CERVICAL CANCER CAMPAIGN AFRICA

First pilots co-created with SI Nairobi Central and SI Tunisia Fondateur
Funding from SIE and SIGBI Clubs with in-kind support from our technical partner 'In The Room'



Both men and women were included in the testing phase as shown in this photo from SI Nairobi Central

WHAT ARE WE DOING?

In May 2023, SI Dubai initiated an action with SI Africa Federation for cervical cancer elimination. In January 2024, SI Dubai identified an opportunity to create an AI-enabled digital health tool to educate women on prevention and treatment measures. In May 2024, SI Dubai and SI Nairobi Central co-created the first personalized conversational experience with SoroOptimist Belinda. 'Let's Chat' provides women a private space to talk about cervical cancer and HPV infection. Accessible online anytime, from anywhere, the tool will educate and empower women across Africa enabling them to make informed healthcare decisions. It will save lives.

STRIKE OUT CERVICAL CANCER

On 17th November 2024, SI Dubai hosted our second padel tournament to raise funds for the Africa Cervical Cancer Elimination Campaign. Watch a short video [here](#)



Special thanks to SI Ilkley for their contribution in November 2025

REACHING WOMEN ACROSS AFRICA



LET'S CHAT:
cervical cancer?
What's that?

The tool can be used from any electronic device with questions asked by:

- using the microphone
- selecting from a drop-down list
- typing the question



1st Pilot: Kenya

Completed

The pilot phase for the Let's Chat tool was completed in October and we learned a lot!

Our sisters in Nairobi faced some delays due to flooding and unrest in the country. But they persevered and the tool was tested by 242 persons with great results. A survey assessed functionality and indicated areas for improvement, such as creating a Swahili version in the future. A dissemination plan to reach women across the country is being developed.

2nd pilot: Tunisia

60%

Meet Melek! SI Tunis Fondateur chapter has completed the development of their AI-enabled conversation with an OB-GYN and will begin the pilot phase to test the tool's effectiveness and to work out any glitches starting in January.

Third pilot: country tbc

SI Dubai will consider another pilot country to implement the tool in early 2025 as we seek funds to scale up in a further 4 countries in 2025. Want to help? Get in touch!



BULLETIN



CAMPAGNE CONTRE LE CANCER DU COL DE L'UTERUS

Premiers pilotes co-crée avec SI Nairobi Central et SI Tunisie Fondateur
Financement par SIE et SIGBI Clubs avec soutien technique de notre partenaire 'In The Room'



Atelier au Kenya pendant la phase pilote

Des hommes et des femmes ont été inclus dans la phase de test, comme le montre cette photo prise par SI Nairobi Centre

QUE FAISONS NOUS?

En mai 2023, SI Dubaï a initié une action avec la Fédération SI Afrique pour l'élimination du cancer du col de l'utérus. En janvier 2024, SI Dubai a identifié l'opportunité de créer un outil de santé numérique basé sur l'IA pour éduquer les femmes sur les mesures de prévention et de traitement. En mai 2024, SI Dubai et SI Nairobi Central ont co-crée la première expérience conversationnelle personnalisée avec la Sorooptimist Belinda. « Let's Chat » offre aux femmes un espace privé pour parler du cancer du col de l'utérus et de l'infection par le VPH. Accessible de partout et à tout moment cet outil permettra de sensibiliser les femmes africaines et leur donnera les moyens de prendre des décisions réfléchies concernant leur santé. Il pourra sauver des vies.

ENSEMBLE BATTONS LE CANCER !

Le 17 novembre 2024, SI Dubaï a organisé son deuxième tournoi de padel afin de collecter des fonds pour la campagne d'élimination du cancer du col de l'utérus en Afrique. Regardez une courte vidéo [ICI](#)



L'un des vainqueurs de notre tournoi de padel

Un grand merci à SI Ilkley pour sa contribution en novembre 2025

ATTEINDRE LES FEMMES À TRAVERS L'AFRIQUE



LET'S CHAT:
cervical cancer?
What's that?

The tool can be used from any electronic device with questions asked by:

- using the microphone
- selecting from a drop-down list
- typing the question



1er pilote : Kenya

Completed

La phase pilote de l'outil Let's Chat s'est terminée en octobre et nous avons beaucoup appris !

Les Sorooptimistes de Nairobi ont dû faire face à des retards en raison des inondations et des troubles dans le pays. Mais elles ont persévéré et l'outil a été testé par 242 personnes avec d'excellents résultats. Une enquête a permis d'évaluer les fonctionnalités et d'identifier les points à améliorer, comme la création d'une version swahili à l'avenir. Un plan de diffusion visant à atteindre les femmes dans tout le pays est en cours d'élaboration.

2ème pilote: Tunisie

60%

Rencontrez Melek!

Le Club fondateur du SI Tunis a terminé le développement de sa conversation basée sur l'IA avec un obstétricien-gynécologue et en janvier commencera la phase pilote pour tester l'efficacité de l'outil et résoudre d'éventuels problèmes.

3ème pilote: À déterminer

Début 2025, SI Dubai envisagera un autre pays pilote pour mettre en œuvre l'outil tout en continuant ses recherches de fonds pour étendre le projet sur 4 autres pays tout au long de l'année 2025. Vous voulez nous aider ? Contactez-nous !